
   
 

 
 

EL og IT Forbundet og Nelfo 
 
 

Oslo, 27. april 2020  
 
Oppfordrer bedriftene til å ta inn lærlinger 
 
Koronakrisen har gitt store utfordringer for elektrobransjen og skapt mye usikkerhet ute i 
virksomhetene. Samfunnet drives ikke som normalt, oppdrag blir utsatt eller avlyst og mange har 
måttet permittere ansatte. Dessverre har også mange lærlinger blitt permittert.  
 
EL og IT Forbundet og Nelfo er bekymret for hvordan dette vil påvirke elektrobransjen dersom mange 
bedrifter reduserer inntaket av lærlinger, eller slutter helt å ta inn lærlinger. Dette kan få store 
konsekvenser i lang tid fremover. Det er derfor viktig at vi nå synliggjør at vi sikter fremover og har 
behov for mange nye fagarbeidere i årene som kommer, noe også NHOs kompetansebarometer 
viser. 
 
Det beste tiltaket for god rekruttering til elektrofagene er hvis ungdommene ser at det fortsatt er 
mulig å få fullført en utdannelse i våre bransjer. Dette vil igjen føre til god tilgang på mange 
elektrofagarbeidere når markedet er normalt igjen.  
 
EL og IT Forbundet og Nelfo oppfordrer derfor virksomhetene til å opprettholde lærlingeinntaket 
som normalt i år, og særlig vurdere og ta inn en ekstra for å bidra til at flest mulig får læreplass. Vi 
ber derfor ledelse og tillitsvalgte vurdere om bedriften kan ta inn flere lærlinger dette året, enn 
virksomheten normalt ville gjort.  
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Jan Olav Andersen Ove Guttormsen 
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